
ZAPISNIK
Sa 58 sednice Skupštine SRV, održane 23.03.2024 godine u Novom Sadu

Skupštinu je otvorio predsednik i pozdravio predstavnike radio klubova i prisutne pobednike takmičenja 
koje organizuje SRV.
Zatim je predložio radno predsedništvo u sastavu:
1. Laslo Keki YT7DQ,
2. Marija Kostić YU3AWA i
3. Staniša Zaklan YU7AC
Predlog je jednoglasno usvojen
Nakon toga je radno predsedništvo na dalje vodilo skupštinu.
Predložena je verifikaciona komisija u sastavu:
1. Slobodan Suvačarev YU7HI,
2. Karolj Kormoš YU7AE i
3. Atila Petervari YT7ATI
Predlog je jednoglasno usvojen.
Za zapisničara je predložena Marija Kostić YU3AWA
Predlog je jednoglasno usvojen
Za overače zapisnika, predloženi su:
1. Pavel Benka YT7TA i
2. Milan Manojlović YU7PXH
Predlog je jednoglasno usvojen
2. tačka - Prema izveštaju verifikacione komisije, broj prisutnih predstavnika radio klubova je 31,  a za 
punovažno odlučivanje je potrebno prisustvo 36 predstavnika.
U skladu sa Statutom SRV, ukoliko nije prisutan dovoljan broj predstavnika, određuje se pauza od 30 
minuta, a nakon toga skupština može punopravno odlučivati sa prisutnim brojem predstavnika.
U pauzi  su uručene plakete takmičarima, „Tesla memorijal“, „Memorijal M. Pupin“ „YU aktiviti“ i CQ 
Vojvodina“ za 2023. godinu.
Nakon uručenja plaketa, nastavljen je rad skupštine.
5. tačka dnevnog reda:
- Razmatranje izveštaja o radu, za 2023,
U okviru ove tačke skupština je informisana o trenutnom odnosu SRV-SRS, kao i o predlogu pravilnika o 
radioamaterima, koji je dostavljen RATEL-u. Neizvesno je da li će predlog pravilnika koji je SRS dostavio 
biti usvojen. 
Postavljeno je pitanje da li su predstavnici SRV, koji su komunicirali sa zaduženim osobama u RATEL-u 
stekli utisak kako zadužene osobe u RATEL-u razmišljaju o pitanju pravilnika. Odgovor je bio da trenutno 
o sudbini pravilnika, nema nikakvih povratnih informacija. Istaknuto je da postoji zakonski rok od 30 
dana da RATEL odgovori na predlog. 
Pavel Benka je postavio pitanje da li postoji javna rasprava o pravilniku?
Staniša Zaklan je odgovorio, prema informacijama, koje mu je preneo Slobodan Kojić, da će javna 
rasprave biti, a da drugih informacija nema. 
U sklopu ove tačke dnevnog reda skupština je informisana da je na Zlatiboru održana konferencija IARU.
Pavel Benka, je kao naš predstavnik , u sklopu delegacije SRS učestvovao u radu konferencije, kratko 
informisao o događanjima, i obavestio o nekim predloženim izmenama u vezi organizacije kontesta.
Uputio je 2 pitanja UKT komisiji “Da li će biti skraćen rok za slanje dnevnika kod takmičenja Tesla 
memorijal, u skladu sa usvojenom odlukom na konferenciji IARU, i zašto se ne šalju dnevnici prema IARU 
za takmičenje Tesla memorijal 50 MHz“.



Skupštinu je predsednik obavestio, da je SRS-u od IARU konferencije ostalo više od 40.000 EUR (Nekoliko 
miliona dinara).
Ova sredstva je IOSRS „prisvojio“ te će za radio-amatere u SRV biti izdvojeno NULA din, mada ova 
sredstva pripadaju radio-amaterima Republike Srbije, koji su i članovi IARU, a to su i naši članovi putem 
uplate članarine za IARU za 2023 godinu!
Ovakve odluke su u skladu odnosa prema članovima SRV, od pre dve godine izborom novog rukovodstva 
SRS, a obrazloženja o prisvajanju ovih sredstava su besmislena, tako da ovo  nije iznenađujuće!
Izveštaj o radu SRV za 2023. godinu je jednoglasno usvojen.
-Finansijski izveštaj za 2023. godinu. 
Staniša Zaklan je objasnio deo izveštaja, koji je vezan za prebacivanje novca SRS-u za repetitore, QSL biro 
i IARU članstvo, što je najveća stavka u izdvojenim sredstvima.
Ljubiša je pitao šta se dešava sa repetitorom u Subotici? Staniša odgovara kako u SU radi DMR repetitor , 
a od strane SRS-a je obavešten da troškove za ovaj repetitor plaća Igor Vicai. Takođe je obavestio da će 
SRV plaćati za repetitore na Vencu, ali da je sporan repetitor R-3, u Vršcu, zato što je on u vlasništvu SRS, 
dozvola glasi na SRS, ugovor sa ETV je sklopio SRS, korisnici su mešoviti, pa ostaje otvoreno pitanje 
sudbine ovog repetitora.
Možda će IOSRS od 5-6 miliona dinara na računu izdvojiti 25000 din za troškove ovoga repetitora?!?
Finansijski izveštaj za 2023 godinu  je jednoglasno usvojen.
-Izveštaj nadzornog odbora, je dostavljen uz materijale za skupštinu i stavljen je na raspravu.
 Predlog je jednoglasno usvojen
-Plan rada za 2024. godinu, 
Keki otvara diskusiju ali niko nije tražio reč. Plan rada je usvojen jednoglasno. 
Po 6. tački dnevnog reda je stavljeno na raspravu:
-Finansijski plan za 2024. godinu, niko se nije javio za reč i jednoglasno je usvojen.
Po 7. tački dnevnog reda je stavljeno na raspravu:
-Razmatranje i usvajanje predloga za članarinu za 2024. godinu. 
Obrazloženo je da se visina članarine određuje, u skladu sa prikupljenom članarinom u prošloj godini i 
pregledom da li se iz ovih sredstava pokrivaju troškovi funkcionisanja SRV. Iz Finansijskog izveštaja 
vidimo da se troškovi pokrivaju, te da se nivo članarine ne treba menjati u 2024 godini.
Predlog odluke o visini članarine je jednoglasno usvojen.
Po 8. tački - Razno: Keki je pitao da li se neko javlja za reč.
- Mirko Šević, YU7WW, se javio za reč da skupštinu obavesti o takmičenju CQ Vojvodina i predložio da se 
što više članova i klubova SRV odazove za učešće o ovom, jedinom KT takmičenju koje organizuje SRV.
- Ferenc Bača iz Topole: Imao je problema sa slanjem QSL karticama. Paket mu se vratio, jer piše da 
adresa nije bila poznata. Greška na sajtu, treba da piše 21101, a ne 21000. 
- Laslo Keki dodaje u vezi pravilnika koji treba da donese RATEL kako smo morali brzo da reagujemo i nije 
bilo vremena da se to usvaja na Skupštini.
- Ivan Mastilović (YU1LA), se zahvaljuje za uručene plaketa. Pričao je  problemu opadanja članova u 
hobiju, kao mi o tome da  ovakvi nesporazumi SRS-SRV, u situaciji opadanja broja članova nisu dobri i da 
treba pokušati ovo prevazići! 
Skupština je zaključena u 13h.
Zapisničar Marija Kostić
Overači zapisnika:
1. Pavel Benka
_____________________________
2. Milan Manojlović 
_____________________________


